

4,000 ml Multiple-Dose Vial
Flacon multidose de 4000 ml

VETERINARY HEALTH PRODUCT
NIN. L672
PRODUIT DE SANTÉ ANIMALE



FerAppease®

Swine Appeasing Substances

ACTIVE INGREDIENT (per ML):

SAS analogue (3,5%) ... 35 mg/ml

SAS analogue contains linoleic acid, oleic acid, palmitic acid, myristic acid, lauric acid, and decanoic acid.

Ingrédient actif (par ml) : SAS analogue (3,50 %) 35 mg/ml. La (SAS) analogue contient : acide linoléique, acide oléique, acide palmitique, acide myristique, acide laurique et acide décanoïque.

DESCRIPTION : FerAppease® Swine Appeasing Substances contains a synthetic analogue of the natural Swine Appeasing Substance (SAS). SAS is secreted by the sebaceous glands located on the skin of the mammary gland with the unique function of inducing an appeasing effect on the nursing offspring.

DESCRIPTION : FerAppease® Swine Appeasing Substances contient un analogue synthétique de la SAS. Une substance apaisante pour les porcs (SAS) qui est sécrétée naturellement par les glandes sébacées situées sur la peau des glandes mammaires et dont l'unique fonction est de déclencher une sensation d'apaisement chez les porcelet qui tètent.

WARNINGS : Keep out of reach of children. No withdrawal period is required when used according to the label.

MISES EN GARDE : Garder hors de la portée des enfants. Une période de retrait n'est pas requise lorsque le produit est utilisé conformément aux directives de l'étiquette.

RECOMMENDED USE : FerAppease® Swine Appeasing Substances is recommended for use in only healthy pigs for daily maintenance of balanced behaviour and prior to environmental stresses such as handling, transportation, temperature, etc.

USAGE RECOMMANDÉ : FerAppease® Swine Appeasing Substances est recommandée pour un usage chez les porcs en santé pour le maintien quotidien d'un comportement équilibré et avant un épisode stressant comme la manipulation, le transport, les variations de température, etc.



RECOMMENDED DOSE: For adult pigs, apply a total dose of 10 mL. Apply 5 mL to the skin above the muzzle and a second 5 mL application to the skin of the forehead. For piglets apply a total dose of 3 mL of FerAppease® Swine Appeasing Substances. Apply 1.5 mL to the skin above the muzzle and a second 1.5 mL application to the skin of the forehead. Apply FerAppease® Swine Appeasing Substances as a single dose (once) every 14 days. FerAppease® Swine Appeasing Substances is for topical administration to the skin above the muzzle and forehead.

POSOLOGIE RECOMMANDÉE : Pour les porcs adultes, appliquer une dose totale de 10 ml. Appliquer 5 ml de FerAppease® Swine Appeasing Substances sur la peau au-dessus du groin et l'autre 5 ml sur la peau du front. Pour les porcelets, appliquer une dose totale de 3 ml. Appliquer 1,5 ml de FerAppease® Swine Appeasing Substances sur la peau de la nuque et l'autre 1,5 ml sur la peau au-dessus du museau. Appliquer une dose de FerAppease® Swine Appeasing Substances tous les 14 jours. FerAppease® Swine Appeasing Substances est destinée à un usage chez des porcs en santé seulement et son application est topique sur la peau au-dessus du museau et du front.

DURATION OF USE: Single use of FerAppease® Swine Appeasing Substances lasts for 14 days.

DURÉE DE L'EFFET : Une dose unique de FerAppease® Swine Appeasing Substances procure un effet pendant 14 jours.

STORAGE: Store at room temperature (15-30°C). DO NOT REFRIGERATE OR FREEZE.

ENTREPOSAGE : Entreposer à température ambiante (entre 15°C et 30°C). NE PAS RÉFRIGÉRER OU CONGELER.

For technical assistance please contact Fera Diagnostics and Biologicals Corp. at 979-213-6470 or inquiry@ferah.com. Pour un Soutien technique, veuillez contacter Fera Diagnostics and Biologicals Corp. au 979-213-6470 ou au inquiry@ferah.com.

Manufactured in the U.S.A under cGMP and CFR Part 11 requirements.

Fabriqué aux États-Unis conformément au cBPF et au CFR Part 11.

Fera Diagnostics and Biologicals Corp.
5900 Matrix Dr, College Station, TX 77845 USA

Imported and distributed by/Importé et distribué par : Kane Veterinary Supplies
11204 - 186th Street Edmonton, AB T5S 2W2

SHAKE WELL BEFORE USING BIEN AGITER AVANT L'EMPLOI



FERA

Diagnostics
and Biologicals

www.ferah.com